



4 February 2021

Dear Residents of Blocks 285A to 288E (Excluding MSCP)

SELECTION OF COLOUR SCHEME FOR BLKS 285A to 288E (Excluding MSCP)

第 285A 至 288E 座组屋投选颜色配搭设计 (排除多层停车场)

Your neighbourhood will be given a new coat of external paint and here is your chance to select the colour that would enhance the ambience and character of your surroundings.

The Colour Consultants in collaboration with your Residents' Committee has recommended **3 colour schemes** for your selection.

You can view these colour schemes at the notice board **near ground floor letterbox area**. The colour scheme with the most number of polls shall be the final choice.

We would appreciate it if you could complete this polling form by indicating your preferred colour scheme and **drop this form into the survey box located at the above-mentioned letterbox area by 17 February 2021.**

Thank you.

为了营造良好的居住环境，您的组屋区将会进行外墙粉刷。我们将提供颜色配搭让您投选。

居民委员会及颜色配搭顾问为您提供了**3套颜色配搭**让您挑选。

您可以在**组屋底层信箱旁**的布告栏上查阅颜色配搭设计图案。我们将採用民意调查中得票最高的颜色配搭作为最终选择。

希望您可以协助我们完成此颜色配搭投选表格，我们将不胜感激。

请在**2021年2月17日之前**把您的表格投入组屋底层信箱旁的投票箱内。

谢谢。

COLOUR SCHEME POLLING FORM

颜色配搭投选表格

Please indicate your choice by making only one tick (✓) in one of the boxes.

请在您的选择格子内打勾 (✓)

Scheme 颜色配搭	1	
----------------	----------	--

Scheme 颜色配搭	2	
----------------	----------	--

Scheme 颜色配搭	3	
----------------	----------	--

Name (姓名): _____

NRIC (身份证):

S	X	X	X	X				
---	---	---	---	---	--	--	--	--

Block No(大牌): _____ Unit No (门牌): # _____ - _____

Contact No (电话): _____

Signature (签名): _____